
UCHWAŁA  417/XVIII/2012 
 

Rady Miejskiej w Piasecznie 
z dnia 15 lutego 2012r. 

 
 
 

w sprawie skargi Pani Małgorzaty Marciniak na nienależyte wykonywanie 
zadań przez podległy Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno Wydział 
Infrastruktury. 
 
Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990r. o samorządzie 
gminnym (t.j. z 2001r. Nr 142, poz. 1591 ze zm.) oraz art. 229 pkt 3 w związku 
z art. 240 ustawy z dnia 14 czerwca 1960r. – Kodeks postępowania 
administracyjnego (t.j. z 2000r. Nr 98, poz. 1071 ze zm.), po rozpoznaniu skargi 
Rada Miejska w Piasecznie uchwala, co następuje: 
 

§ 1 
 

Oddala się jako niezasadną skargę Małgorzaty Marciniak z dnia 26.01.2012r. na 
podległych Burmistrzowi Miasta i Gminy Piaseczno pracowników wydziału 
Infrastruktury dotyczącą zaniedbań i nienależytego wykonywania zadań w 
zakresie bieżącego utrzymania nawierzchni ulicy XXI Wieku w Józefosławiu. 

§ 2 
 

Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w 
Piasecznie. 
 

§ 3 
 

Uchwała wchodzi w życie z dniem jej podjęcia. 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 
 



UZASADNIENIE 
 
 

 Skarga jest niezasadna. Trzeba bowiem odróżnić niedbałe i niewłaściwe 
wykonywanie powierzonych obowiązków od sytuacji kiedy przeprowadzenie 
pewnych prac jest w ogóle niewykonalne, lub tak kosztowne, że ponoszenie 
przez gminę wydatków naruszałoby zasady oszczędności, racjonalności i 
gospodarności wynikające z ustawy o finansach publicznych. Ulica XXI Wieku 
jest przewidziana do realizacji w bieżącym roku z pełną infrastrukturą, tj. z 
budową kanalizacji odwodnieniowej i na całej długości, tj. od ul. Julianowskiej 
do ul. Wilanowskiej. Na ten cel gmina przeznacza 1.800.000 zł. Wniosek o 
wydanie pozwolenia na budowę wraz z projektem został złożony w Starostwie 
Powiatowym w Piasecznie i czekamy na decyzję umożliwiającą rozpoczęcie 
prac. Nikt w urzędzie nie kwestionuje faktu okresowego braku przejezdności tej 
ulicy. To właśnie pracownicy krytykowanego Wydziału Infrastruktury 
wnioskowali o wprowadzenie tego zadania do budżetu. Do czasu jego 
wykonania ulica była i będzie utrzymywana w stanie umożliwiającym 
przejezdność. Profilowanie nie jest jednak możliwe ani uzasadnione w 
przypadku opadów i stojącej wody a także mrozu i śniegu. W odpowiedzi 
skierowanej do skarżącej w piśmie z 13.07.2011r. zostało zawarte stwierdzenie, 
że ,,do czasu budowy ulicy będzie ona profilowana w ramach bieżącego 
utrzymania. W przypadku ponadnormatywnych opadów deszczu woda będzie 
doraźnie wypompowywana.” Gmina nie deklarowała zatem wypompowywania 
wody po każdym opadzie, lecz jedynie w przypadku opadów 
ponadnormatywnych. Takich w ostatnich miesiącach nie było. Wyrównanie 
nawierzchni zostanie zrealizowane po ustąpieniu zmarzliny. 
 Biorąc pod uwagę warunki obiektywne istniejące na tej ulicy, które nie 
zawsze pozwalały na profilowanie oraz fakt zaproponowania docelowego 
rozwiązania problemu poprzez wykonanie kompleksowej inwestycji należy 
uznać, że skarga jest niezasadna i powinna być odrzucona. 


